
Møde i Skolebestyrelsen 
Dato: 24. april 2024 kl. 17:00-19:00            
Sted:  HUSET, Tolvkarlevej 361             
 
Deltagere: 
 
Forældrerepræsentanter:  
Anders Bak Knudsen, Camilla Bang, 
Camilla Deiborg, Ida Bailey, Lisbeth 
Steffensen, Søren P. Østergaard, 
Thomas Tingleff 
Medarbejdere: Margit Ipsen, Marc  
Zangenberg 
Ledere: Anja Athar, Mette Schmidt 
Elevrepræsentanter:  
Sohail Durani 9U, Kasper Dyring 8Y 
 

Afbud: 
 
Thomas Tingleff 
Anders Bak Knudsen 
Camilla Bang 
Sohail Durani 
 
 

Suppleanter: 
Forældrerepræsentanter:  
Dilek Kucukklose, Karina Hjort Johan-
sen, Stefan Madsen, Stine Østlund 
Medarbejder:  
 

 

Dagsorden: 
 

 

0. Godkendelse af referat fra sidste 
møde.  
 

Godkendt 
 

1. Orientering 
- Elevrepræsentanter 
- Formanden 
- Medarbejdere 
- Lederne 
 
 
 

Elever: Her sidst på skoleåret og i prøveperioden, er der 
lidt stille i elevrådet. 
 
Formanden: Forældre i Nødebo er ved at udarbejde en 
folder om samarbejdet mellem afd. Nødebo Skole og afd. 
Jespervej. 
Medarbejdere: Fagfordelingen samt processen med over-
gangen af 5. årgang til Udskolingen er godt i gang. 
 
Lederne v/Anja: Anja sender en beskrivelse ud vedrø-
rende brug af kunstig intelligens til prøverne. 
 
Thomas O’Neill er ansat som leder for HFO1 Jespervej og 
Nødebo samt HFO2 Nødebo. HFO2 Grønnevang ledes af 
Andrea Lengua, der også er leder for HUSET. 
 
Fagfordelingen er godt i gang. Der arbejdes hen imod 
flest mulige timer med 2-lærerordning i klasserne – især i 
indskolingen. 
 
 



2. HUSET: 
Orientering ved Andrea Lengua om 
Husets funktion. 
 

Andrea orienterede om nogle af Husets funktioner.  

 Huset er en forebyggende enhed, og er med i det 
boligsociale arbejde i området.  

 Mentorarbejde i klasser. 

 Huset står for et nyt valgfag i 2024/25: Sport. Det 
er der allerede stor tilslutning til. 

 Klasser fra Udskolingen benytter ofte Huset til un-
dervisning/alternative dage. 

 Klubaftner 

  
 

 
 
 

3. HFO2 og ekstra åbningsdage. 
Forslag og drøftelse. 
Andrea deltager. 
 
 

Det blev foreslået, at i HFO2 Grønnevang får færre og 
kortere åbningsdage i ferier, men til gengæld øget aktivi-
tet så som ture ud af huset og spændende aktiviteter. 
Skolebestyrelsen bakker op om øget fokus på aktivitet 
men kortere åbningstid. 

4. Økonomi: 
Fremlæggelse af budgetter for al-
men, KCG, HFO og den udlagte spe-
cialundervisning 
 

Anja orienterede om budgetterne, der er i balance, bort-
set fra den udlagte specialundervisning, hvor vi påregner 

et stort underskud, der er opstået, især fordi vores 

budget er reguleret betragteligt ned. 

5. Lukket punkt 
 

 
 
 
 
 

8. Eventuelt Arbejdsmedicinsk klinik er i gang med at screene et an-

tal medarbejdere fra Afd.Jespervej for gener (PCB). Vi 

har Forvaltningens fulde opmærksomhed på udfordrin-

gerne. 

 

Der har været en vandskade på et toilet i Nødebo. Toi-

lettet bygges om. 

 

Punkt til næste møde: Trafiksituationen på Jespervej. 

 

 
 
 
 
 
 
 

 


